



范思哲酒店和D1高楼 Palazzo Versace and D1 Tower

阿拉伯联合酋长国 迪拜
Dubai, UAE
Emirates Sunland

我们团队深厚的国际化设计经验为这个大规模的综合度假村创造了独有的价值。

迪拜范思哲酒店是继澳大利亚黄金海岸后的范思哲品牌下的第二个度假村和Spa酒店。滨海边的这家酒店有215间客房，与80层高的超现代住宅楼D1共同开发。该项目位于未来的文化中心；普利斯设计集团的设计为这个标志性项目传递出客户的品牌愿景。设计体现了范思哲品牌的丰富性和奢华感，同时也融入了中东文化和阿拉伯传统的单桅三角帆船建筑技巧。

大尺度的正式和非正式户外泻湖、室内温控泳池，以及拥有遮荫私人空间，可以放松和沉思的尊贵庭院——这是与引人注目的建筑形式形成鲜明对比的整体设计。

A unique value was achieved by utilising the group's extensive international experience in design for this large scale, integrated resort.

Palazzo Versace in Dubai was developed as the second Versace branded resort and spa after the Gold Coast project in Australia. The 215 room waterfront property was developed in line with an ultra-modern, 80 story residential tower, D1. Place Design Group was engaged to deliver the client's grand vision for these iconic projects, which sit within a future cultural precinct. The design reflects the opulence and luxury of the Versace brand, balanced by Middle Eastern culture and traditional Arabian Dhow building techniques.

Large formal and informal outdoor lagoons, temperature controlled indoor pools and majestic gardens that provide shaded private spaces for relaxation and reflection are integral to the design which contrasts against the dramatic architectural forms.

